

## Protokoll styremøte 10 18-19 i Akershus Bygdeungdomslag

**Sted:** Grønt Fagsenter, Hvam

**Dato:** 09.01.2019

**Tid:** Klokken 18.30

**Beverting:** Maja

**Tilstede:** Jorunn Bogstad, Kjersti Bogstad, Maja Aas, Sissel Strøm, Hedda Trandem, Hjalmar Nordby, Kristine Tveit (18.55), Jørgen Klaseie, Terje Romsaas og Inger Johanne Brandsrud (18.46)

**Forfall:** Anne Margrethe Elton, Marie Tveit og Ingrid Grene Henriksen

**Møteleder:** Jorunn Bogstad

**Referent:** Kjersti Bogstad

**Saksrekkefølge:** 1.18 - 2.18 – 3.18 – 4.18 -19.18 – 5.18 – 7.18 – 9.18 – 8.18 – 11.18 – 6.18 – 17.18 – 20.18

<b>Sak 1.18</b>	<b>Godkjenning av innkalling og saksliste</b>	<b>Jorunn</b>
<b>Elementer fra debatten</b>	Innkalling sendt ut på mail 02.01.19 og påminnelse ble sendt på SMS 09.01.19	
<b>Forslag til vedtak</b>	Fylkesstyret godkjenner innkalling og saksliste	
<b>Vedtak</b>	Fylkesstyret godkjenner innkalling og saksliste	

<b>Sak 2.18</b>	<b>Godkjenning av protokoll</b>	<b>Jorunn</b>
<b>Elementer fra debatten</b>	Protokoll etter styremøte nr. 9 ble sendt ut på mail 01.12.18	
<b>Forslag til vedtak</b>	Fylkesstyret godkjenner protokoll fra det 9. styremøtet 18-19	
<b>Vedtak</b>	Fylkesstyret godkjenner protokoll fra det 9. styremøtet 18-19	

<b>Sak 3.18</b>	<b>Referatsaker</b>	
<b>3.1 A</b>	Akershus Bondelag	Terje
<b>3.1 B</b>	Akershus Bygdekvinnelag	Jorunn
<b>3.3</b>	AU	Jorunn
<b>3.4</b>	Norges Bygdeungdomslag	Inger Johanne
<b>3.5</b>	<b>Lokallagsrunde</b>	
<b>A</b>	Aurskog-Høland	Sissel
<b>B</b>	Christiania	Jorunn
<b>C</b>	Eidsvoll	Jorunn

<b>E</b>	Frogn og Nesodden	Jørgen
<b>F</b>	Gjerdrum	Marie
<b>G</b>	Hurdal	Maja
<b>H</b>	Kråkstad/Ski	Kjersti
<b>I</b>	Nannestad	Kjersti
<b>J</b>	Nes	Hedda
<b>K</b>	Nittedal/Hakadal	Hjalmar
<b>L</b>	Skedsmo	Maja
<b>M</b>	Sørum	Kjersti
<b>N</b>	Ullensaker	Marie
<b>O</b>	Vestby	Hedda
<b>P</b>	Ås	Sissel
<b>Elementer fra debatten</b>	<p>Bondelaget: Regionmøter, og snart årsmøte.          Bygdekvinnelaget: forberedelse til årsmøte og inspirasjonsseminar.          AU: Fått inn fire søknader til LS-fondet i desember. Alle har fått godkjent, men ikke alle har sendt inn rapport ennå.          NBU: Vært noen start problemer med medlemslister, men dette jobbes stadig med. Webinar om den nye hjemmesiden 17. januar - Hedda deltar på dette.</p>	
<b>Forslag til vedtak</b>	Fylkesstyret tar orienteringssakene til orientering	
<b>Vedtak</b>	Fylkesstyret tar orienteringssakene til orientering	

<b>Sak 4.18</b>	<b>Organisatorisk arbeid</b>	<b>Kjersti</b>
<b>4.1</b>	<b>Orientering om nemndsarbeid</b>	
<b>Innspill fra debatten</b>	Jobber med årsmøte	
<b>Forslag til vedtak</b>	Fylkesstyret tar saken til orientering	
<b>Vedtak</b>	Fylkesstyret tar saken til orientering	
<b>4.3</b>	<b>Styresamling</b>	
<b>Elementer fra debatten</b>	<p>Hvert år arrangerer fylkesstyret styresamling for lokallagene i januar, dette for å forberede de på ABUs årsmøte          Møtet holdes på Landbrukets Hus i Oslo 14. januar 2019          Servering: Kjersti spør kantina på Landbrukets hus, om ikke disse kan blir det pizza.          Kjersti og Jorunn lager en fiktiv sak. For eksempel «Vi foreslår at det blir 18 års grense på alle fester og stevner», samarbeidsprosjekt mellom NOAH og ABU.          Jorunn kjøper saft og kopper.          Ikke alle lokallag som har meldt på folk.</p>	
<b>Forslag til vedtak</b>	Det blir servert xx, og xx ordner dette. xx kjøper inn drikke.	
<b>Vedtak</b>	Det blir servert ett eller annet, og Kjersti ordner dette. Jorunn	

	<u>kjøper inn drikke.</u>
<b>4.6</b>	<b>Representantskap i NBU</b>
<b>Elementer fra debatten</b>	Maja og Jorunn drar på NBUs 1. representantskap 2. til 3. februar i Haugesund. Er det noen saker de skal ta med seg? <ul style="list-style-type: none"> <li>- Skryt for ny hjemmeside</li> <li>- Har stor forbedringspotensialer på SoMe</li> </ul>
<b>Forslag til vedtak</b>	Fylkesstyret tar saken til orientering
<b>Vedtak</b>	<u>Fylkesstyret tar saken til etterretning</u>

<b>Sak 5.18</b>	<b>Bygdepolitisk arbeid</b>	<b>Maja</b>
<b>5.1</b>	<b>Orientering fra nemndsarbeid</b>	
<b>Elementer fra debatten</b>	Norsk luftfart har invitert til innspillsmøte, samarbeidsorganisasjonen mot 3.rullebane skal ta med seg våre og NBU sine innspill.	
<b>Forslag til vedtak</b>	Fylkesstyret tar saken til orientering	
<b>Vedtak</b>	<u>Fylkesstyret tar saken til orientering</u>	
<b>Sak 5.4</b>	<b>Droding om temaer til årsmøteuttale</b>	
<b>Elementer fra debatten</b>	Forslag til årsmøteuttale: Få matproduksjon på lærerplanen Mye kunnskapsløshet, tenger kunnskap om mat og matproduksjon helt ned på grunnskolenivå.	
<b>Forslag til vedtak</b>	ABUs årsmøteuttale skal dreie seg om xxx	
<b>Vedtak</b>	<u>ABUs årsmøteuttale skal dreie seg om «få matproduksjon på lærerplanen»</u>	

<b>Sak 6.18</b>	<b>Økonomi</b>	<b>Jorunn</b>
<b>6.1</b>	<b>Orientering om økonomien</b>	
<b>Elementer fra debatten</b>	Bilagene for 2018 er ajour, blir levert til regnskapsfører til helga. Laget en veileder til neste økonomiansvarlig	
<b>Forslag til vedtak</b>	Fylkesstyret tar saken til etterretning	
<b>Vedtak</b>	<u>Fylkesstyret tar saken til orientering</u>	

<b>Sak 7.18</b>	<b>Aktivitet og kultur</b>	<b>Sissel</b>
<b>7.1</b>	<b>Orientering om nemndsarbeid</b>	

<b>Elementer fra debatten</b>	Begynt på arbeidsplan og arrangementsfordelingen Trysilturen er full, men mangler en del betalinger ennå (fristen har ikke gått ut)
<b>Forslag til vedtak</b>	Fylkesstyret tar saken til orientering
<b>Vedtak</b>	<u>Fylkesstyret tar saken til orientering</u>
<b>7.5</b>	<b>Buss til ABUs årsmøte</b>
<b>Elementer fra debatten</b>	ABU setter opp buss til ABUs årsmøte 23. februar Sissel leier buss som følger E6, starter på Eidsvoll Verk stasjon, Kløfta, Skedsmo og eventuelt Oslo. Bussen går hjem etter årsmøtefest.
<b>Forslag til vedtak</b>	Sissel leier buss
<b>Vedtak</b>	<u>Sissel leier buss</u>

<b>Sak 8.18</b>	<b>Tevling</b>	<b>Jorunn</b>
<b>8.1</b>	<b>Orientering om nemndsarbeid</b>	
<b>Elementer fra debatten</b>		
<b>Forslag til vedtak</b>	Fylkesstyret tar saken til orientering	
<b>Vedtak</b>	<u>Fylkesstyret tar saken til orientering</u>	
<b>8.3</b>	<b>Lokallagsstaffeten</b>	
<b>Elementer fra debatten</b>	Sørum 8. februar Ullensaker skal ha den i februar	
<b>Forslag til vedtak</b>	Fylkesstyret tar saken til orientering	
<b>Vedtak</b>	<u>Fylkesstyret tar saken til orientering</u>	
<b>8.10</b>	<b>Tevlingsutstyr til motorsag</b>	
<b>Elementer fra debatten</b>	Jørgen fikser tevlingsutstyr som skal sveises, dommerkasse er på vei. Er ordnet slik at stålet blir fakturert for 2018.	
<b>Forslag til vedtak</b>	Fylkesstyret tar saken til orientering	
<b>Vedtak</b>	<u>Fylkesstyret tar saken til orientering</u>	

<b>Sak 9.18</b>	<b>Nybrott</b>	<b>Hjalmar</b>
<b>9.1</b>	<b>Orientering fra nemndsarbeid</b>	
<b>Elementer fra debatten</b>		

<b>Forslag til vedtak</b>	Fylkesstyret tar saken til orientering
<b>Vedtak</b>	<u>Fylkesstyret tar saken til orientering</u>
<b>9.2</b>	<b>Medlemstall</b>
<b>Elementer fra debatten</b>	893 medlemmer per 31.12.2018 98 % av fjor året, og 88 % av målet vårt. Offisielle medlemstall er ikke klare enda.
<b>Forslag til vedtak</b>	Fylkesstyret tar saken til etterretning
<b>Vedtak</b>	<u>Fylkesstyret tar saken til etterretning</u>
<b>9.3</b>	<b>Vervekampanje</b>
<b>Elementer fra debatten</b>	I høst har ABU hatt vervekonkurranse. Hjalmar legger fram hvordan dette har gått. Flest antall: Ullensaker Høyest prosent: Vestby
<b>Forslag til vedtak</b>	Fylkesstyret tar saken til orientering
<b>Vedtak</b>	<u>Fylkesstyret tar saken til orientering</u>

<b>Sak 11.18</b>	<b>Info</b>	<b>Hedda</b>
<b>11.1</b>	<b>Orientering fra nemndsarbeid</b>	
<b>Elementer fra debatten</b>	Bestiller nye t-skjorter i S, M, L og XL. 100 stk. sorte standard t-skjorter med trykk på front i grønt og hvit + hvit på rygg: kr. 14.438 inkl. mva.	
<b>Forslag til vedtak</b>	Fylkesstyret tar saken til orientering	
<b>Vedtak</b>	<u>Fylkesstyret tar saken til orientering</u>	
<b>11.5</b>	<b>SoMe-kurs</b>	
<b>Elementer fra debatten</b>	Blir <b>14. februar</b> i kommunestyresalen på Sørumsund. Lokallagene får sende tre representanter, pluss fylkesstyret og sentralstyret. Begynner klokken 19.00-21.00 Sissel, Kristine og Hedda lager kake. Maja og Hjalmar er kaffe og te ansvarlig.	
<b>Forslag til vedtak</b>	Fylkesstyret tar saken til orientering	
<b>Vedtak</b>	<u>Fylkesstyret tar saken til orientering</u>	

Sak 17.18	ABUs sommerstevne 2019	Sissel
17.1	<b>Orientering ABUs sommerstevne 2019</b>	
Elementer fra debatten	<p>Mottatt rapporten fra Nes 09.01.19, men ikke kontrollert om den har oppfylt kravene.</p> <p>Sted er på plass til sommerstevne 2019. Jobber med sponsormidler, og fått inn en del allerede.</p> <p>Tatt kontakt med kommune og politi</p>	
Forslag til vedtak	Fylkesstyret tar saken til orientering	
Vedtak	Fylkesstyret tar saken til orientering	



## Elementer fra debatten

Frist for å sende inn saker er 22. januar, slik at alt er klart til arbeidsmøte 28. januar hvor vi skal gjennomgå alt av saker

**En foreløpig oversikt over saker til årsmøte:****Leder**

Leders tale og årsmelding

**Nestleder**

Sakspapirer

Mål for Akershus BU

**BP**

Uttale

**Økonomi**

Budsjett og regnskap

**Nybrott**

Medlemsutvikling

**Aktivitet**

Aktivitetsplan, arrangementsfordeling, revidering av sommerstevneretningslinjer, retningslinjer for fest

**Tevling**

ABUs mesterskapsplan

A/Ø kampen?

Lokallagsstafetten

**Info**

Akershus BU 80 år

**Utdeling av priser**

Årets lokallag: blir avslørt på årsmøte

De nominerte var: Sørums, Vestby og Nes

Noen krav:

- Arrangert gode og varierte aktiviteter
- Hatt fokus på verving/vervepotensiale
- Søkt støtte fra LS-fondet
- Søkt Landkreditts aktivitetsfond
- Flinke på SoMe – nå ut til medlemmer
- Delta på NBUs årsmøte
- Møtt på samlinger i regi av ABU
- Arrangert tevlingsarrangement/tevlingskurs

Infoprisen: blir avslørt på årsmøte

De nominerte var: Nes, Nannestad og Sørums

Noen krav:

- vært i avisen
- økt antall følger/likeklikk
- gode innlegg fordelt utover hele året
- gode bilder
- lagt ut bilder fra aksjonsuka
- sende inn til EKKO
- innovative
- medlemsblad?

Årets tevlere

Marie må regne ut

Verveprisen

Hjalmar har regnet ut

	<p>Lokallagsstaffeten Må ha klart hvis saken ikke går igjennom</p> <p>Hedda lager power pointer til utdeling av priser</p> <p>Alle må sende en årsmelding fra sitt verv, på ca. en side.</p> <p>Sommerstevne retningslinjer: Budsjett for sommerstevne som kommer og rapport fra sommerstevne som har vært – endre tidspunkt for disse Retningslinjer for fest – ABU krever at halvparten av vaktene er over 25 år, og 1 vakt per 15ende festdeltaker. Med mindre lokale og det lokale politiet krever det.</p>
<b>Forslag til vedtak</b>	Fylkesstyret tar debatten til etterretning
<b>Vedtak</b>	<u>Fylkesstyret tar debatten til etterretning, og går det vi skal</u>

<b>Sak 20.18</b>	<b>NBUs Høstarrangementet 2019</b>	<b>Maja</b>
<b>20.1</b>	<b>Orientering</b>	
<b>Elementer fra debatten</b>	<p>Budsjettet har blitt godkjent og det kan skrives kontakt med Frogner.</p> <p>Logo ble vist fram til styret</p> <p>Ingen band er booket, bare kontaktet</p>	
<b>Forslag til vedtak</b>	Fylkesstyret tar saken til orientering	
<b>Vedtak</b>	<u>Fylkesstyret tar saken til orientering</u>	

<b>Eventuelt</b>	
<b>Elementer fra debatten</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• ABUR skal ha årsmøte 25. april – noen fra fylkesstyret må stille for at vi skal få penger av dem.</li> <li>• Jørgen har fått tilbud fra Storefjell høyfjellshotell, om vi vil komme på en "visningshelg", og få tilbud om å ha høstkurs der. Dette må det nye styret ta stilling til.</li> </ul>
<b>Møteplan</b>	<p>14. januar – lokallagssamling</p> <p>28. januar – arbeidsmøte til årsmøte</p> <p>14. februar – Instagramkurs</p> <p>23. februar – ABUs årsmøte</p>



**Møte hevet 21.27**